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07.04.16 Marthe Hammer stilte spørsmål om kor mange bruer som 
er tilrettelagt for gåande og syklande, og kva som kan  
gjerast for å få dei tilrettelagt for det, og kostnadene med 
dette. 

Februar RS --/17 Til Misa 
07.02.2017  

02.06.16 Jon Askeland ba om administrasjonen sin vurdering av  
problemstillingar knytt til tømmertransport 

Februar RS --/17 Til Misa 
07.02.2017 

06.09.16 Gustav Bahus stilte oppfølgingsspørsmål om ansvaret for 
dei økonomiske tapa for 3.part ved rutinemessig beslag-
legging av førerkort i tilfelle kor det er vegen som gjev etter 

Mars  

01.12.2016 Gustav Bahus stilte spørsmål om krava til køyre- og  
kviletider til bussoperatørane 

Mars  

01.12.2016 Rasmus Laupsa Rasmussen stilte spørsmål om dei 
sanitære forholda for bussjåførane i Hordaland, og viste til 
ulike oppslag i media  

Mars  


